



Protokoll från Styrelsemöte i EBK den 2:e april 2025 kl. 19.00

Lokal: EBK:s klubbstuga

Närvarande:

Jan Fröjd

Kenth Gustafsson

Magnus Hansson

Nicklas Kronstedt

Hans Lindegren

Fredric Wallsten

Christian Viklund

Markus Nilsson

Johan Kronstedt

Christer Eriksson

Frånvarande:

Oscar Green

Lars Proos

Vid protokollet: Christian Viklund

1. Mötet öppnas

Ordförande Jan Fröjd öppnar mötet.

2. Dagordning fastställs

Dagordning fastställs. Mötet bifaller muntligen.

3. Justeringsmän utses

Till justeringsmän utsågs Kenth och Magnus.

4. Föregående mötes protokoll

Föregående mötesprotokoll uppläses av sekreterare Viklund.

5. Ekonomi

Ekonomi är god. Balans på företagskontot är 642 437 kr och på placeringskontor 508 878 kr. Resultat och balans skickas via mail till revisorer. Vi inväntar betalning från ett litet antal medlemmar. Budget går igenom. Inkomster för årsavgifter ligger något efter budget. Men vi tror att de som är sena snart inkommer med betalning. Mer information i detalj kan fås av kassör Lindegren kring årets budget och upplupna kostnader i kvartal 1.

6. Skrivelser

Inga skrivelser.

7. Medlemmar

Fredrik Värn 1020, Kenneth Backman 1021, Frida Sundqvist 1022, Rikard Ekberg 1023, Mattias Skoglöf 1024, David Frilling, 1025, Johan Junhav 1026, Henrik Selhammer 1027 välkomnas alla som nya medlemmar.

Vi diskuterar en tydligare "on-boarding" för nya medlemmar. Där vi förklarar var du hittar regler, saker, vad du får nyckel etc etc. Kanske en punktlista på vad du behöver göra som ny medlem. En FAQ. Sekreterare Viklund sammanställer och skickar på remiss. (Aktionspunkt)

8. Klubbstugan

Inget att tillägga. Vi sitter i den, mer finns det inte att säga meddelar Christer. Vi diskuterar olika möjligheter löst kring utveckling av stugan. Men inget materiellt tar vi action på.

9. Sommarhamnen

Det är arbetsplikt 27/4, norra sidan på B-bryggan. Förslag på bättre lösning på "fågelfångaren" tas upp. Diverse skräp som ligger behöver slängas. Vi funderar på att efterfråga medlemmar med släp som hjälper oss att åka i väg och slänga. Christer son har grusverksamhet. Christer skall höra vad det kan kosta att lägga ut grus på parkeringen. (AP)

10. Vinteruppläggningsplatsen (samt uppsättning)

Vattnet är påsläppt och container har kommit tid. För övrigt är det hyfsad ordning säger Kenth. Vi skall förtydliga vart vi ställer bockar etc. Vi pratar också om grannklubbar som går utanför sina områden. Wallsten tittar på att markera tydligt på ett flygfoto gränser etc. Samt skickar ut ett mail med instruktioner. (AP) Speciellt trailers kan vara problematiskt och speciellt de som inte är identifierbara.

Vi har första rundan vintervakt i höst direkt i september. Fredrik W informerar medlemmar innan sommaren. Även skriver vi en blänkare på sajten/FB efter fler ersättningsvakter. (AP)

Nya blå skyltar kan inhandlas. Men vi behöver efterfråga från vilka medlemmar.

Det har genomförts mätningar av båtbottnar. Resultatet är publicerat på hemsidan. Medlemmarna är informerade om styrelsens taktik. Vi skall försöka att samordna blästring etc för att få till en praktiskt och eventuellt mer ekonomisk lösning än att varje medlem beställer själv. Men det kommer ske till hösten.

11. Klubbholmen

24/5 blir det städdag på klubbholmen, bl a vedhuggning och flytta vedförrådet är planerat. Samt ett lass med sand planeras att beställas. Bryggorna behöver fräschas till. Förslagsvis byggs en låg platta mellan badbaljan och bastun.

Formulär om närvaro skickas ut av Jan för att kunna planera för mat och säkerställa tillräckligt med arbetare. (AP)

12. SBU

Kent och Jan var på SBUs årsstämma. Ny ordf och sekreterare valdes. Årsstämman där diskuterade arrenden. Samt beslutade om biocodfria båtbottnar senaste 2026.

13. Festkommittén

Slamkryparmiddag planeras. Kronstedt d.y återkommer med förslag på datum. (AP)

14. Facebook

Inget att tillägga. Styrelsen hjälper till att lägga ut bilder och påminna medlemmar om att lägga ut bilder så vi får en levande FB-grupp.

15. Hemsidan/Formulär

Inget att förtälja. Ny medlem erbjuder tjänster då han är vass på hemsidor. Det uppskattas.

Påminnelse skall ut om att de skall uppdatera regnummer om man bytt bil inför säsongen!
(AP sekreterare)

16. Övrigt

Frågan kring arrende

Ordförande Jan har pratat med kommunen och meddelar styrelsen resultatet. Vi får uppskov med höjning av avgifter för sommarhamnen. Goda nyheter. Vi har hänvisat till likvärdighetsprincipen varpå vi inväntar Sollentuna och Edsvikens båtklubbar som skall omförhandla 2028. Ordförande refererar dialogen som hållits med kommunens tjänstemän. Styrelsen diskuterar olika vägar framåt för att påverka.

Fågelskrämma

Fredric W hade förslag på en fågelskrämma med laserögon (ej 1:a april). Den skall (efter extensiva undersökningar på internet) vara effektiv säger Wallsten. Han kollar med leverantören om möjligheter till en förevisning. (AP)

17. Nästa möte

Nästa möte planeras till den 15/5.

18. Mötet avslutas

Ordf. Fröjd förklarar mötet avslutat.

Jan Fröjd
Ordförande

Christian Viklund
Mötets sekreterare

Kenth Gustafsson
Attesterare

Magnus Hansson
Attesterare